

Special Wedding Package

Monday through Friday (except for festive dates and public holidays)
available until December 2018

Transfer Service

- Round trip transportation by a 56-seater coach to and from Admiralty MTR station
五十六座位豪華巴士往返金鐘地鐵站一程
- For bookings of 25 tables or above, complimentary transfer by the Club's own charter boat 'Marina Pearl' from Central or Tsim Sha Tsui Public Pier (subject to availability and weather conditions)
另二十五席或以上，更可享受深灣明珠號遊艇接送一程。(只限中環或九龍公眾碼頭)
(需視乎預訂及天氣情況)

Food & Beverage

- A special Chinese dinner menus from HK\$11,800 per table only
精選中餐菜譜每席只需港幣\$11,800
- Inclusive of unlimited soft drinks, local beer and fresh orange juice for 3 hours
包括八道菜式及三小時無限量飲品供應(汽水,本地啤酒及新鮮橙汁)
- One bottle of house Champagne for toasting 奉送香檳一支
- Complimentary welcome Fruit Punch bowl (non-alcoholic) 奉送雜果賓治(不含酒精)一盤
- Complimentary 5 Lbs. fresh fruit cream wedding cake 奉送五磅結婚蛋糕
- Free corkage for brought-in hard liquor (maximum one bottle per table)
- 自攜洋酒免收開瓶費 (每席乙瓶)

Decorations

- Fresh floral centerpiece for each dining table 席上鮮花擺設
- Dummy wedding cake for cake cutting ceremony 華麗結婚蛋糕供拍照用
- Elegant banner 精美結婚橫額
- Complimentary use of chair covers 精美椅套

More benefits...

- Two complimentary car parking per table for three hours
每席可享三小時免費泊車(最多兩輛)
- Complimentary use of LCD projector and DVD player 免費使用投射機及影碟機
- Complimentary mahjong facilities with Chinese tea (maximum 10 tables)
免費席前麻雀耍樂及香茗招待(最多十枱)
- An exquisite dinner at one of our signature restaurants on your 1st Anniversary (for 15 tables or above)
結婚一週年於本會所餐廳享用雙人晚餐(只適用於十五席或以上)

**Price is subject to 10% service charge 另收加一服務費

詳情請向深灣遊艇俱樂部宴務部查詢，電話：2814 5442

For further information, please contact the Events sales office on tel.: 2814 5442,
e-mail: events@aberdeenmarinaclub.com or <http://www.aberdeenmarinaclub.com>